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Dit jaar kennen we vier groepen jubilarissen

• 12,5 jaar

• 25 jaar

• 40 jaar

• 50 jaar

We gingen op bezoek bij de jubilarissen die 25, 40 en 50 jaar lid zijn van 
c.k.c. Maassluis. Jubilarissen die 12,5 jaar lid zijn, worden op een later 
moment in het zonnetje gezet.



Drie leden zijn 12,5 jaar in 2021

• Niels van der Vaart

• Johan Pols

• Jinte Pap



25 jaar lid

Iris de With Herinneringen en hoogtepunten

Door schoolkorfbal ben ik begonnen met korfballen. 

Een hele vriendengroep heb ik eraan overgehouden. Nu ook met aanhang en 
kinderen erbij. Altijd gezellig.

Verder denk ik aan de kampen waarmee ik altijd mee ging. Later ook als leiding.

Het gezellige/sociale is voor mij echt het belangrijkste. Als je als niet spelend lid 
dan weer even op het veld staat, dan merk je dat je dat wel mist. Dalijk met 
de kids komt dat ook weer meer.

"Koninginnedag/Koningsdag mag inderdaad niet vergeten worden. Dit heb ik 
10-12 jaar mogen organiseren met Dick. Dit is altijd gaaf!"

Als je dan weer alle mensen op ons veld ziet staan.



40 jaar lid

Dick Bergwerff

Herinneringen en hoogtepunten

“Het coachen en organiseren vond ik het leukste op de korfbal. Van niets iets 
maken."

Andere mensen wat leren is leuk. Coachen vond ik dan ook leuker dan zelf 
spelen.

Qua organisatie moet je tegen mij niet zeggen dat iets niet kan. Dan ben ik nog 
gemotiveerder. Bijvoorbeeld de Beachparty van de SNAC, waarbij de hele 
kantine vol lag met zand en palmbomen.

Ik heb ook weleens discussies met penningmeesters, omdat die graag willen 
weten wat iets oplevert. Geen idee. Mijn drijfveer is altijd dat mensen een leuke 
tijd hebben en dat iedereen kan meedoen. Activiteiten moeten voor iedereen 
betaalbaar blijven.

Het begint altijd met een idee: van laten we wat gaan doen. Vervolgens gaat 
iedereen 'aan' op zijn eigen gebiedje en staat er een zeer professioneel Glazen 
huis. Ook mensen die van huis uit weinig tot niks met korfbal hebben, maar het 
idee gaaf vinden, zetten zich volop in. Iedereen is aan het einde moe en 
emotioneel. Dat blijft mooi.

Het blijft belangrijk om alle creatievelingen bij C.K.C. te supporten.



40 jaar lid

Monique Sonneveld-Van Hemert

Herinneringen en hoogtepunten

Ik denk vooral aan de leuke wedstrijden met Maassluis 1. Ik ben gek van het 
spelletje en scoorde veel doelpunten. Als ik de foto van mezelf in de kantine zie 
hangen dat is er een gevoel van Trots.

"Als ik Jari (red. mijn zoon) zie gaan, dan wil ik weer korfballen."

De winst tegen het toentertijd hoog spelende Vlaardingen onder Wim Niessink 
was gaaf. Ik kreeg toen 3 dikke zoenen van de trainer.

Ook denk ik aan de kampen en trainingsweekenden. We werden afgemat met 
veel conditietraining.



40 jaar lid

Jacco Booster

Herinneringen en hoogtepunten
“Het korfballen zelf vond ik echt het leukste. Als ik geen knieblessure had 
gekregen rond mijn twintigste, dan had ik nu mogelijk nog steeds gespeeld. 

Ik droom er soms nog steeds van dat ik weer speel."

Nu is het leuk om naar de kinderen en de selectie te kijken, bijpraten met andere 
leden en een drankje te doen.

De ledenadministratie heb ik jaren gedaan. Mogelijk na de verhuizing weer wat 
oppakken bij korfbalzaken. Korfbal inhoudelijk bezig zijn spreekt me toch het 
meeste aan.



40 jaar lid

Lennard vd Vaart

Herinneringen en hoogtepunten

Vanaf de jeugd in een team met dezelfde spelers, waarvan alleen ik zelf nu nog speel.
Hoogtepunten op korfbalgebied in de jeugd, de vele kampioenschappen maar zeker 
de NK's.
Trainers: Gerard, Marco, Edwin, Johan, Jeanneke
Belangrijk voor mij was dat wij een hechte groep waren, ook buiten het korfbalveld, 
gezellige avonden samen, natuurlijk het kamp.
Later zelf mee als kampleiding
Vanuit de junioren door naar het eerste waar Lennard 4 jaar uitkwam voorMaassuis 1 
voordat hij de overstap maakte naar ODO, waar hij 4 mooie jaren op redelijk niveau 
heeft gespeeld.
Toch weer terug naar Maassluis om daar de draad weer op te pakken en met Maassluis 
de overgangsklasse wist te behalen.
In het derde gespeeld met teamgenoten uit het toenmalige eerste, een opleiding voor 
korfballers met een opstap naar de selectie.
Nu spelend in Maassluis 6
Naast het korfballen vele activiteiten:
Als eerste de Koningsdag waar hij op jonge leeftijd met Heleen verantwoordelijk was 
voor de kinderspelen met minimale middelen.
Vele teams getraind en gecoached vanaf dat zijn eigen kinderen gingen spelen en ook 
hier weer mooie momenten meegemaakt. Kampioenschappen en NK's
Bestuurlijke functies vervuld.
Het welkom zijn op de vereniging is heel belangrijk. Je blijft onderdeel van de vereniging 
en dat hoopt Lennard nog lang te blijven. Op naar zijn volgende jubileum.



50 jaar lid

Martin Bergwerff

Herinneringen en hoogtepunten

Ik heb mooie tijden op de korfbal gehad.

"Carla en ik kwamen altijd als eerste en gingen als laatste weg."

Dat is nu wel anders. Nu kijken we alleen nog bij Luuk (red. onze zoon).

Ik denk terug aan 24 uur korfballen, het huwelijksaanzoek aan Carla, het kijken 
naar Lars en Luuk. En ook de druk bezochte feesten die we organiseerden met 
Jaap en Cees: de Spaanse avond. Dit was puur met eigen leden. En wat hebben 
we gelachen.

Martin geeft ons een inkijkje in de ontwikkeling van de ledenadministratie en de 
Punt Uit. Voorheen ging alles op de typemachine met correctielint, en moest de 
Punt Uit gedraaid worden. Er waren fysieke spelerskaarten. Dat is nu wel anders.

Ondanks dat we minder op de korfbal komen, bestaat onze vriendengroep nog 
steeds. Peet en Juut, Mar en Cees, …

Of we een foto mogen maken van Martin. Nou eigenlijk niet. Wat gaan jullie 
ermee doen? Oké, met een smiley voor mijn gezicht mag het geplaatst worden. 
Gaan we regelen Martin. Zo gezegd, zo gedaan.



50 jaar lid

Martha vd Gaag - Nusteleijn

Herinneringen en hoogtepunten
Op 14-15 jarige leeftijd moest ik kiezen: gymnastiek (Sparta) of korfbal. Binnen 1-
2 jaar zat ik in Maassluis 1. En speelde ik altijd tegen die rooie van Spirit.

Wat mij typeerde als speelster was dat ik nooit wist tegen welke tegenstander 
we moest spelen en ik wist nooit de (eind)stand maar alleen of we 
voor/achter/gelijk stonden.

Eén keer werden we daardoor later kampioen dan nodig. Ik dacht dat we achter 
stonden en ging vol op de bal om deze te onderscheppen. Mijn dame ging er 
daardoor langs. Vervolgens bleek dat we gelijk stonden en beter rustig de 
wedstrijd konden uitspelen. Gelukkig werden we later alsnog kampioen.

Martha dirigeerde het spel, vloog er langs en pakte de bal uit Martin zijn handen 
voor een doorloopbal voordat hij het door had. We hebben hierom erg gelachen.

En zoals de trainer/coach van Maassluis 1 aangaf zaten de spelers, en dus ook 
Martha, in teveel commissies. Ze moesten zich meer focussen op detraining in 
plaats van zaken regelen tussendoor. Anneke Kooijman was de eerste betaalde 
trainer van CKC.

Samen kranten lopen, training geven, kamp, KNAC feestjes en 
Koninginnedag met het rad van avontuur. Erg gelachen met Martin: mag ik eerst 
even stilte om te bidden?

Martha leerde Mart kennen op 16 jarige leeftijd. Tijdens het trainingskamp in 
het Staalduinse bos zette Mart haar danspartner letterlijk op zij zodat Mart met 
Martha kon dansen en een boswandeling maken.

"De saamhorigheid staat voor mij wel echt voorop. Het familiegebeuren."



50 jaar lid

Joke Hubert - Westein
Herinneringen en hoogtepunten

Ik ben door Dick gaan korfballen, en uiteindelijk gestopt toen de kids kwamen.

"De sfeer en gezelligheid was voor mij het belangrijkste."

Samen eten na wedstrijden. Samen op wintersport. Ik heb een hechte 
vriendengroep eraan over gehouden. René en Joke de Vries, Jannie van Zee, Jan 
Renzen, Jaap Poldervaart en de moeder van Jacqueline.

"Ook zorgt de korfbal(fit) dat je fit blijft."

Naar eigen zeggen heeft Joke weinig betekent voor de korfbal, maar heeft de 
korfbal wel veel betekent voor haar. Dick gaf aan dat dat wel losliep.

Denk aan training geven. En het omroepen bij wedstrijden, wat Joke altijd erg 
leuk vond om te doen.

Daarnaast kregen we de ontwikkeling van korfbal mee: het middenvak 
verdween, en het microkorfbal werd zaalkorfbal.

Het is leuk om nu de kleinkinderen en selectie op de korfbal te zien spelen. 
Ze spelen wel goed nu.


